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نماینده وزیر آموزش وپرورش در هرمزگان:   

محســن زارعی در آیین نواخته شدن زنگ بازگشایی 
مدارس در هرمزگان که به صورت نمادین در مدرسه 
ابتدایی دخترانه محبوبه دانش برگزارشــد، با اشاره به 
اینکه تعطیلی ۲ ســاله مدارس به خاطر بیماری کرونا 
خسارت جبران ناپذیری به نظام تعلیم و تربیت کشور 
وارد کرد، افزود: دشــمن تمام تمرکزش براین بود که 
سال گذشته نیز مدارس تعطیل باشد، چرا که به خوبی 
فهمیده اســت ایران قوی با داشتن مدرسه قوی تحقق 

پیدا می کند.
وی بیان کرد: در سال تحصیلی گذشته بحران هایی در 
حوزه نظام تعلیم و تربیت ایجاد شد که خانواده ها نیز آن 
را به خوبی لمس کردند که جدای از تعلیم و تربیت، تنها 
نگهداری فرزندانشان در منزل بسیار سخت و دشوار 

بوده است.
نماینده وزارت آموزش وپرورش اظهار کرد: هدف از 
مدرســه رفتن، تنها یاد دادن کتاب درسی نیست بلکه 
تعلیم و تربیتی بوده که در فضای مدرســه و در گروه 
همســال و باهم بودن و تحت مدیریت معلمان اتفاق 

می افتد.
زارعی با اشاره به اینکه همگی باید دست به دست هم 
دهیم و مدارس را قوی کنیم تا به ایران قوی برســیم، 
گفت: این امید صادق و نویدی از ســوی رهبر معظم 
انقلاب است که ایران به پشتوانه شما دانش آموزان عزیز 

هر روز آبادتر و به قدرت اول جهانی تبدیل می شود.
مسیر قوی تر شدن ایران از مدرسه قوی می گذرد

اســتاندار هرمزگان نیز در این آیین با تبریک آغاز سال 
تحصیلی جدید و تقارن آن با هفته دفاع مقدس اظهار 
کرد: مسیر قوی شدن ایران از مدرسه قوی می گذرد و 
باید تلاش کنیم و هر نوع فداکاری را در جهت پیشرفت 

کشور انجام بدهیم.
مهدی دوستی با تاکید بر اینکه  آموزان نور چشمان ملت 
و سرمایه کشور و امید ایران هستند، اظهار کرد: معلمان 
در رشــد و تعلیم دانش آموزان محور اصلی هستند و 
می طلبد دانش آموزان نیز از معلمان خود الگوبرداری 

کرده و به رشد علمی آینده کشور کمک کنند.
وی ادامه داد: آموزش در ابعاد نرم افزاری و سخت افزاری 
اولویت مهم ما در استان است، در حوزه سخت افزاری 
در دولت سیزدهم در سطح استان افزون بر ۲ هزار کلاس 
درس جدید به ظرفیت قبلی افزوده شده و ۲۸ هنرستان 

جوار نیز افتتاح شد.
نماینده عالی دولت در اســتان هرمزگان با اشاره به 
اینکه مهارت آموزی اولویت اصلی است، اظهار کرد: 
در بعُد دانشــگاه ها نیز دانشکده پزشکی در شرق و 
غرب اســتان از امسال دانشجو می پذیرد و عملیات 
اجرایی دانشگاه نفت، شیمی و متالورژی امسال آغاز 
خواهد شد و دانشــگاه فرهنگیان استان نیز توسعه 

خواهد یافت.
وی با تاکید بر اینکه توسعه پایدار نیازمند تمرکز بر روی 
مسئله آموزش است، تصریح کرد: معلمان رکن اصلی 
آموزش هستند و از سوی دیگر باید به این قشر زحمت 
کش توجه بیشــتری شود؛ در دولت سیزدهم مباحث 
مختلف و تصمیمات معطل زیادی از جمله رتبه بندی 
معلمان به سرانجام رسید اما بازهم باید به معلمان توجه 

بیشتری شود.
دوســتی در ادامه گفت: تقارن هفتــه دفاع مقدس با 
آغازین روزهای ماه مهر دارای یک پیام اســت، این ۲ 

مسئله سبب ماندگاری یکدیگر شده اند اگر رزم دانش 
آموزان در دفاع مقدس نبود این برگ زرین تاریخ کشور 
رقم نمی خــورد و اگر دفاع مقدس نبود، امنیت امروز 
نبود که دانش آموزان بتوانند با هویت خود و در آرامش 

تحصیل علم کنند.
دانش آموزان راه تحقق ایران قوی را هموارتر کنند

نماینده ولی فقیه در هرمزگان و امام جمعه بندرعباس نیز 
در این آیین با اشاره به اینکه آغاز سال تحصیلی جدید 
برای خانواده ایرانی روز با برکتی اســت، گفت: شعار 
انتخاب شده برای بازگشایی امسال »ایران قوی، مدرسه 
قوی«، به این معنی اســت که راه ایران قوی از مدرسه 

قوی می گذرد.
حجت الاسلام محمد عبادی زاده با ذکر این نکته که نگاه  
دوست و دشمن به مدارس ایران است، عنوان کرد: شما 
دانش آموزان با علم آموزی و تلاش خودتان می توانید 
راه تحقق ایران قوی را هموارتر کنید که اقدامی بسیار 

ارزشمند محسوب می شود.
وی بیان کرد: مدرســه باید مظهــر تربیت، صداقت، 
معنویت و دانش باشــد اما دشــمن می داند که با فتح 
مــدارس می تواند ایران را فتــح کند به همین جهت 
برنامه ریزی هایی را برای به انحراف کشاندن مدارس 

ما تدوین کرده بود اما با شکست مواجه شد.
امام جمعه بندرعباس تشریح کرد: مثلث اساسی تربیت 
شامل خانواده، مدرسه و معلمان باید به صورت جدی 
مورد توجه قرار گیرد و در این راستا انجمن اولیا و مربیان 
مدارس تشکیل و رابطه آن ها برای ارتقای سطح آموزش 
و تربیت دانش آموزان تقویت شود، که برای تحقق این 
امر نیازمند تدوین برنامه دقیقی از سوی اداره کل آموزش 

وپرورش هستیم.
همزمان با زنگ مهر و مقاومت، ۴۳۰ هزار دانش آموز 
هرمزگانی در مقاطع مختلف تحصیلی راهی مدارس 
اســتان شدند که امر آموزش این دانش آموزان برعهده 

۲۸ هزار معلم است.

ایران قوی لازمه داشتن مدارسی قوی است

        اقتصــاد کیــش -   رییس مرکز 
ارزشیابی و تضمین کیفیت نظام آموزش 
وپــرورش، ایران قوی را لازمه داشــتن 
مدارسی قوی دانست وگفت: برای ساختن 
ایران قوی نیازمند مدرسه قوی هستیم که 
ایــن امر نیز با علم آموزی و حضور دانش 

آموزان در مدرسه اتفاق می افتد.

اقتصاد کیش -   مدیرکل آموزش و پرورش استان هرمزگان گفت: ۲۸ هنرستان جوار 
صنایع در دوسال گذشته احداث شد.

محمد قویدل اظهار کرد: مدارس اســتان هرمزگان با حضور ۴۳۰ هزار دانش آموز در 
۳۷۰۰ واحد آموزشی در ۲۳ منطقه آموزشی با شعار »همه با هم یکصدا ایران، مدرسه 

قوی، ایران قوی« بازگشایی خواهد شد.
وی، با ذکر این نکته که امسال هفت جلسه شورای آموزش و پرورش برگزار شده است، 
عنوان کرد: اقدامات خوبی برای توسعه آموزش های مهارتی انجام شده است و در این 
راستا موفق شدیم در مجموع ۲ سال تحصیلی، ۲۸ هنرستان جوار صنایع را احداث 

کنیم که در سطح کشور عددی بی سابقه محسوب می شود.
مدیرکل آموزش و پرورش استان هرمزگان، با اشاره به حرکت تحولی توسعه فضاهای 
آموزشــی در دولت مردمی ســیزدهم، بیان کرد: در سفر رئیس جمهور قریب به ۸۰۰ 
کلاس درس استاندارد و ایمن در استان هرمزگان افتتاح خواهد شد که بخش زیادی از 

این کلاس ها امروز تحویل آموزش و پرورش شده است .
قویدل، با اشاره به آموزش مجازی ۲ ساله ناشی از کرونا، بیان کرد: برنامه های کیفیت  
بخشــی به بخش های آموزشــی و تربیتی در دستور کار است و ۲۸ هزار نفر از امروز 

فعالیت آموزشی را در سراسر استان هرمزگان آغاز خواهند کرد.

مدیرکل آموزش و پرورش هرمزگان:

۲۸ هنرستان جوار صنایع هرمزگان 
در دوسال گذشته احداث شد

جهاد دانشگاهی آمادگی برگزاری 
آزمون های استخدامی در هرمزگان را دارد

اقتصاد کیش-    رئیس جهاددانشــگاهی اســتان هرمزگان با تاکید بر این که، جهاد 
دانشــگاهی آمادگی برگزاری آزمون های استخدامی دستگاه های حاکمیتی، دولتی، 
صنعتی و خصوصی هرمزگان را دارد، گفت: هم اکنون معاونت آموزش و کارآفرینی 
جهاد دانشگاهی در سطح کشور و به تبع آن در هرمزگان به مرجعی معتمد در برگزاری 
آزمون های اســتخدامی برای دستگاه های مختلف حاکمیتی، دولتی و صنعتی تبدیل 

شده است.
احمد زاهری افزود: جهاد در حال حاضر به عنوان یک مرجع معتمد ملی در برگزاری 
آزمون های استخدامی دستگاه های اجرایی کشور محسوب می شود که برگزاری آزمون 
استخدامی قضات، شوراهای حل اختلاف برای قوه قضاییه، علوم پزشکی، استاندارد، 
دارایی، آموزش و پرورش و البته دهمین آزمون استخدامی دستگاه های اجرایی محوله 

از سازمان امور اداری و استخدامی دولت از آن جمله است.
وی با تاکید بر این که، برگزاری آزمون های استخدامی دستگاه های حاکمیتی و دولتی در 
استان هرمزگان، می تواند نقطه عطفی در برگزاری تمامی آزمون های استخدامی بخش 
خصوصی و صنعتی در استان باشد، گفت: امیدواریم این همکاری در برگزاری آزمون 

در استان با بخش خصوصی و صنایع نیز توسعه پیدا کند.
رئیس جهاددانشگاهی استان هرمزگان با اشاره به اینکه، شعار امسال جهاد دانشگاهی 
اعتماد به جوانان است، یکی از مزیت های اصلی جهاد دانشگاهی را استفاده و بهره گیری 
از جوانان خلاق دانست و بر حفظ این بدنه خلاق و نیروهای جوان و همچنین تلاش 
به منظور جذب هرچه بیشــتر نیروهای نخبه به این مجموعه اثرگذار در بخش های 

مختلف استان تاکید کرد.
زاهری با اشــاره به برگزاری آزمون استخدامی بنیاد مسکن انقلاب اسلامی در استان 
هرمزگان توسط مرکز آزمون جهاد دانشگاهی استان، گفت: آزمون جذب و تأمین نیروی 
انسانی موردنیاز در بنیاد مسکن انقلاب اسلامی استان هرمزگان همزمان با سراسر کشور 

در محل جهاد دانشگاهی واحد هرمزگان برگزار شد.
وی اضافه کرد: فراخوان شرکت و ثبت نام در آزمون استخدامی بنیاد مسکن انقلاب 
اسلامی به صورت سراسری از طریق مرکز آزمون جهاد دانشگاهی در مرداد سال جاری 
انجام شده و متقاضیان حضور در این آزمون امروز با حاضر شدن در محل آزمون به 

رقابت پرداختند.

رئیس جهاددانشگاهی استان هرمزگان:

روند پهلوگیری شناورهای تناژ بالا 
در بندر شهید باهنر سرعت گرفت

اقتصاد کیش-    مدیر بنادر و دریانوردی شهید باهنر و شرق هرمزگان از سرعت گرفتن 
روند پهلوگیری شناورهای تناژ بالا در بندر شهید باهنر خبر داد و گفت: امکان افزایش 
۲ برابری پهلوگیری شناورهای با آبخور ۱۱.۵ متر از توانمندی های بالقوه این بندر در 

امر تخلیه و بارگیری کالا وجود دارد.
حمیدرضا محمد حسینی تختی در تشریح این خبر، افزود: با توجه به افزایش پهلوگیری 
شناورهای با تناژ بالا در سال جاری و نیز سرعت بخشی در نرُم تخلیه و بارگیری در  
بندر شهید باهنر، امکان ۲ برابر شدن این رویه با دارا بودن ظرفیت های ویژه این بندر 
وجود دارد. وی ادامه داد: در سال جاری ۱۳۲ فروند شناور بالای هزار تن در این بندر 
پهلو گرفته که این میزان نســبت به مدت مشــابه سال گذشته در این مدت ۲۱ درصد 

افزایش به ثبت رسیده است.
مدیر بنادر و دریانوردی شهید باهنر و شرق هرمزگان افزود: ظرفیت بندر شهید باهنر و نیز 
زیرساخت های لجستیکی مناسب، این بندر را به نقطه عطف مناسب و اصلی صادرات 

و واردات انواع کالاهای فله، یخچالی و سایر کالاها تبدیل کرده است. 
محمدحسینی تختی از امکان ۲ برابر شدن پهلوگیری شناورهای با آبخور ۱۱.۵ متر 
در این بندر خبرداد و یادآور شد: از ابتدای سال جاری تاکنون روند تخلیه و بارگیری 
شــناورهای تناژ بالای حامل کالای فله رو به افزایش بوده که این میزان متناســب با 

درخواست های صاحبان کالا افزایش خواهد یافت.

مدیر بنادر و دریانوردی شهید باهنر و شرق هرمزگان:

بیش از سه میلیارد کیلووات  ساعت برق در نیروگاه 
بندرعباس تولید شد

اقتصاد کیش-    مدیرعامل نیروگاه بندرعباس از تولید بیش از سه میلیارد و ۹۰ میلیون 
و ۵۳۶ هزار کیلووات  ساعت انرژی در این نیروگاه طی ۶ ماهه نخست امسال خبر داد. 
داریوش محمودی با اعلام این خبر به رسانه ها افزود: از این میزان انرژی تولیدی، ۲ 
میلیارد و ۹۸۰ میلیون  کیلووات  ساعت سهم واحدهای بخار و ۱۱۰ میلیون و ۵۳۶ هزار 

کیلووات  ساعت سهم واحدهای گازی بوده است.
وی بیان کرد: این درحالی است که در شهریورماه سال جاری، ۴۵۳ میلیون کیلووات  
ساعت سهم واحدهای بخار و ۱۰ میلیون و ۵۳۶ هزار کیلووات ساعت سهم واحدهای 

گازی بوده است.
مدیرعامل نیروگاه بندرعباس، باتوجه به افزایش ۲۰ درصدی تولید برق در سه ماه 
تابستان تصریح کرد: با تلاش بی وقفه و شبانه روزی متخصصان این نیروگاه و اتکا به 

خودباوری، روند حداکثری تولید برق، ادامه خواهدداشت.
نیروگاه بندرعباس با چهار واحد بخاری و ۲ واحد گازی با ظرفیت یک هزار و ۳۲۰ 
مگاوات به عنوان بزرگ ترین نیروگاه جنوب شرق کشور، نقش بسزایی در پایداری 

شبکه برق سراسری و تامین برق استان هرمزگان دارد.

در نیمه نخست امسال؛

 

اقتصاد کیش-       رئیس شــورای اســلامی شــهر 
بندرعباس گفت: در جلســه هشتاد و سوم شورا در 
خردادماه سال جاری، شورا نرخ کرایه سرویس های 

مدارس را تصویب و برای فرمانداری ارسال کرد.
مصیب نظری در جلسه فوق العاده شورای اسلامی 
شهر بندرعباس، اظهار کرد: در جلسه هشتاد و سوم 
شــورا در خردادماه سال جاری، شــورا نرخ کرایه 
سرویس های مدارس را تصویب و برای فرمانداری 

ارسال کرد.
وی افــزود: این تصویب به میزان شــصت درصد 
براساس نرخ دوسال گذشته ای که مصوب نشده بود 
و براساس کار کارشناسی در کمیسیون ها و مشورت 
با نماینده آموزش و پرورش و ســازمان حمل و نقل 

شهرداری صورت گرفت.
نظری تصریح کرد: مخالفت هیئت تطبیق فرمانداری با 
این قید بود که شورا باید در مستندات مصوبات ستاد 
تنظیم بازار را نیز پیوست می کرد، در حالیکه قانون به 
صراحت اعلام کرده تعیین نرخ کرایه سرویس های 
مدارس و تاکسی ها و غیره با شورای شهر است و به 
آموزش و پرورش هم ۲۷ تیرماه سال جاری نامه زده 
و اعلام شــده است و این بلاتکلیفی و طولانی شدن 

تصویب نرخنامه به همین دلیل است.
رئیس شورای اسلامی شهر بندرعباس با بیان اینکه ستاد 
تنظیم بازار طبق قانون نمی تواند نرخ نامه را مصوب 
کند، عنوان کرد: به همین منظور طبق درخواســت و 
نامه ای که از فرمانداری دریافت کردیم، این نشست 

فوق العاده را برگزار کردیم تا تعیین تکلیف شود. وی 
اضافــه کرد: اعضای شــورا بر مصوبه قبلی خود در 
خردادماه امسال اصرار دارند و افزایش قیمت را قبول 
ندارند و با تصویب همان مصوبه گذشته موافقت و به 

فرمانداری ارسال خواهد شد.
نظری اظهار کرد: طبق بررسی های صورت گرفته بین 
اعضای شورای شهر، به دلیل اختلاف زیادی که نرخ 
پیشنهادی جدید از سوی شورای ترافیک شهرستان 
بندرعباس با نرخ مصوب قبلی شورا داشت، تصمیم 
گرفته شد همان نرخ قبلی مصوب شورا به فرمانداری 

اعلام شود.
رئیس شورای اسلامی شهر بندرعباس خاطرنشان 
کرد: شــورا موافق فشار بیش از این به مردم نیست و 
همین شصت درصد هم نسبت به دوسال گذشته که 

نرخنامه مصوبی نداشته ایم، موافقت کرده است.
در پایان این نشســت فوق العاده اعضای شــورای 
اسلامی شهر بندرعباس، همچنان بر نرخ پیشنهادی 
گذشــته که در خردادماه امسال تصمیم گیری کرده 
بودند، تاکید و آن را مجدد برای فرمانداری ارســال 

خواهند کرد.

مخالفت اعضای شورای بندرعباس با افزایش 
غیرمنطقی کرایه سرویس مدارس

اقتصاد کیش -     مدیرکل ثبت احوال هرمزگان گفت: سامانه »تعاملی نام« که با هدف 
جســتجوی نام های مجاز طراحی شده، پس از طی مراحل آزمایشی به بهره برداری 

می رسد.
ابراهیم هویدا، در نشستی با خبرنگاران از ایجاد، راه اندازی و بهره برداری از سامانه های 
جدید در سازمان ثبت احوال خبر داد و اظهار داشت: سازمان ثبت احوال با برنامه ریزی 
و حرکت به سوی نوین سازی همگام با فناوری های روز دنیا، ایجاد، راه اندازی و بهره 

برداری از سامانه های جدید را در دستور کار خود قرار داده است.
وی خاطر نشــان کرد: ســامانه جامع قوانین و مقررات سازمان ثبت احوال با هدف 
یکپارچه ســازی قوانین و مقررات این ســازمان و آگاهی بخشی و پرهیز از هرگونه 
ســلیقه ای عمل کردن و سهولت ارجاع قوانین، ایجاد شده و به عنوان سامانه پایه در 

نظر گرفته می شود.
مدیرکل ثبت احوال هرمزگان خاطرنشان کرد: سازمان ثبت احوال همچنین در راستای 

کاهش میزان مراجعات حضوری اقدام به ایجاد »سامانه تعاملی نام« کرده است.
وی افزود: این سامانه در راستای اجرای مصوبات برنامه اجرایی سال ۱۴۰۲ سازمان 
ثبت احوال ایجاد شده و به کاربران امکان مشاهده اسامی مجاز و معانی آنها را با امکان 
جستجو بر اساس معانی و فراوانی نام، معیارهای انتخاب نام و مطابق با گویش های 
رایج کشور و امکان ارائه مشاوره برخط ایجاد شده است و پس از طی مراحل آزمایشی 

به بهره برداری خواهد رسید.
وی اظهار داشت: یکی دیگر از سامانه های مهم که در سازمان ثبت احوال به بهره برداری 
رســیده، سامانه تشخیص چهره و پردازش تصویر است که هدف از ایجاد آن ایجاد 
امکان استعلام هویتی اشخاص حقیقی بر اساس پردازش تصویر چهره و همچنین 

ارائه سرویس به دستگاه های اجرایی مرتبط است.
هویدا خاطرنشــان کرد: زنده بودن پایگاه جمعیتی، در اختیار داشتن تصاویر کارت 
هوشــمند، امکان بهبود کیفیت جســتجوی چهره، امکان ترکیب تصویر چهره با اثر 
انگشــت، ایجاد امکان شناسایی افراد بر اساس تصویر چهره و ارتقاء امکانات پایگاه 

تصویر چهره سازمان ثبت احوال کشور از جمله مزایای این سامانه است.
وی اذعان داشت: این سامانه امکان پردازش تصویر و تشخیص چهره به عنوان ورودی 

سامانه، از میان تصاویر موجود در پایگاه اطلاعات جمعیت کشور را فراهم می کند.

مدیرکل ثبت احوال هرمزگان:

سامانه »تعاملی نام« پس از مراحل 
آزمایشی در دسترس عموم قرار می گیرد

اقتصاد کیش -    فرماندار شهرستان حاجی آباد بزرگ ترین چالش حاجی آباد را مشکل 
راه  دانست و بیان کرد: ۳ پروژه راه سازی در شهرستان حاجی آباد در حال انجام است که 

بهره برداری از این پروژه ها، تاثیر خود را روی اقتصاد محلی خواهد گذاشت.
علی خرم نسب با اشاره به تغییر امام جمعه شهرستان حاجی آباد، اظهار کرد: از اقدامات 
زیربنایی و اساسی که توسط حجت الاسلام شریفی در شهرستان حاجی آباد انجام شده 
است قدردانی می کنم چراکه این شهرستان در طول مدت فعالیت ایشان یک گام بلند 

به سمت توسعه برداشت.
وی، با ذکر این نکته که مردم حاجی آباد ۱۱۳ شهید را تقدیم انقلاب کرده اند، عنوان کرد: 
به تمام مدیران تکلیف شده است که بازدید و سرکشی از خانواده شهدا و غبار روبی 

گلزار شهدا به صورت مستمر ادامه پیدا کند تا یاد و خاطره شهدا همواره زنده بماند.
فرماندار حاجی آباد، با ذکر این نکته که در اغتشاشات سال گذشته کمترین اتفاقات را در 
شهرستان حاجی آباد داشتیم، ابراز کرد: این حضور کم رنگ مردم حاجی آباد در فتنه ها و 
حضور پرشور در مراسم  مذهبی نشان دهنده عمق معرفت و بصیرت مردم این شهرستان 
اســت. خرم نسب بیان کرد: حاجی آباد نقش اول را در تولید گندم استان هرمزگان بر 
عهده دارد و با همکاری کشاورزان موفق شده ایم که چرخه ارزش افزوده این محصول 

را از سیلو تا نانوایی ایجاد کنیم.
وی، با اشاره به این نکته که ۲۲۰ هکتار از اراضی حاجی آباد زیر کشت گلخانه ای است، 
مطرح کرد: شهرســتان حاجی آباد در حوزه صادرات محصولات گلخانه ای و بهبود 
راندمان آبیاری اقدامات بزرگی را رقم زده است و رتبه برتر را در میان سایر شهرستان های 
هرمزگان کســب کرده است. خرم نسب، با اشاره به اجرای پروژه عظیم گازرسانی به 
شهرستان حاجی آباد، خاطرنشان کرد: بزرگ ترین پروژه سفر رئیس جمهور مربوط به 
شهرستان حاجی آباد است. پروژه گازرسانی به این شهرستان با اعتبار یک هزار و ۱۷۰ 
میلیارد تومان در سفر رئیس محترم جمهور به استان هرمزگان مصوب شد که این طرح 

در ۲ سال آینده به بهره برداری خواهد رسید.
وی عنوان کرد: طی مدت اخیر متناسب سازی رشته ها با ظرفیت های شغلی منطقه مانند 
رشته معدن و... در دستور کار قرار گرفت تا بتوان نیروی کار ماهر برای فعالان اقتصادی 

فراهم کرد تا روند توسعه پایدار منطقه هموار شود.
فرماندار حاجی آباد، با ذکر این نکته که ۲ واحد آموزشــی خیرســاز طی ۴ ماه آینده به 
بهره برداری می رســد، ابراز کرد: هنرستان ۱۸ کلاسه حاجی آباد به عنوان بزرگ ترین 
پروژه آموزشی استان هرمزگان با دارا بودن کلاس ها، خوابگاه و کارگاه های مناسب 

به زودی به بهره برداری خواهد رسید.
خرم نســب، بزرگ ترین چالش حاجی آباد را مشکل راه  دانست و بیان کرد: ۳ پروژه 
راه سازی در شهرستان حاجی آباد در حال انجام است که بهره برداری از این پروژه ها، 

تاثیر خود را روی اقتصاد محلی خواهد گذاشت.
وی مطرح کرد: در گذشته اغلب محصولات معدنی به صورت خام به فروش می رسید؛ 
اما با تلاش های انجام شــده برای فرآوری محصولات و خلق ارزش افزوده، اتفاقات 
بزرگی در این زمینه رقم خورده اســت و این امر باعث پایداری نیروی کار و افزایش 
ظرفیت های شغلی شده است. فرماندار حاجی آباد تشریح کرد: همایش بزرگ عشایری 
با حضور شخصیت های ملی و محلی برگزار شد و پس از احصاء مشکلات اقدام به حل 

آن ها کردیم که یکی از آن ها انجام پروژه  آبرسانی برای این عزیزان بود.

فرماندار شهرستان حاجی آباد:

بزرگ ترین چالش حاجی آباد، کیفیت 
پایین راه های ارتباطی است


